
 

Bestyrelsesmøde, Ejerforeningen Annasholmsgade 14/Henriettevej 14- 

16 

 

Dato: 11-01-21 

 

På Skype: Anders Maagaard Lyhne, Erik Rudbeck, Janne Møller, Thomas 

Hansen  

 

Afbud: Mette Bak Jensen 

 

Referent: Erik Rudbeck 

 

Trykføreranlæg 

 

Faktura er ikke betalt. Anders har reageret på rykkere, ved at skrive til 

Skovhavens VVS, at de skal komme med et udspil, men der har ikke været nogen 

reaktion den anden vej for dette.  

 

Vedligeholdelsesplan 

 

Denne blev diskuteret- Janne nævnte, at vores eget udvendige kloaksystem evt 

skulle have en TV-inspektion, i forhold til evt skader. Janne undersøger evt 

vedligeholdelsesmæssige tiltag fra forsyningen, der evt kan omfatte os. Thomas 

tjekker evt dækning af skjulte rør eller muligt tilskud til forebyggende tiltag ved 

vores eget forsikringsselskab   

 

For at gøre det mere overskueligt, laver vi hver især prioriteret forslag til 

vedligehold, og sender pr mail inden næste møde. Anders laver doodle vedr dato 

for næste skypemøde, i første halvdel af februar.  

 

GF 2021  

 

Vi foreslår d 28 april kl 17. Hvis Corona situationen ikke tillader mødet, så 

skubber vi det.   


